
 

 

 

 

 

Interpellation 

 

Hur möter skolorna i Gävle kommun elever med autism? 

 

Allt fler barn och unga idag har någon form av NPF diagnos  
(Neuropsykiatriska funktionsnedsättning) där autism är en av dessa diagnoser.  
Barn med en sådan diagnos får ofta börja livet med större utmaningar än andra.  
Lättare att bli missförstådd, utanför, hamna i konflikter är några av dessa utmaningar som 
man kan tvingas möta. 
Skolan i sin vanliga form har många gånger svårigheter att möta elever med autism.  
Därav fyller de så kallade autismgrupper som finns i skolan en stor uppgift för dessa elever.  

Våra frågor till Utbildningsnämndens ordförande är: 

- Vilka autismspektrumgrupper finns i Gävle kommun? 
- Hur många elever går där? 
- Var är de lokaliserade? 
- Hur många elever står på kö för att få en plats i någon av dessa grupper? 
- Om kön är lång, finns det planer på att utöka antalet autismspektrumgrupper? 
- Finns tankar på att utöka samarbetet med BUP (region Gävleborg) centrala 

elevhälsan/välfärd rörande samarbete kring autismspektrumgrupperna? 
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